



# PINSEFEST 27. MAJ/MAI/MAY 2023



Så er det ved at være tid til pinsefest.

Es ist bald Zeit für Pfingsten.

Once again, it's time to for Pentecost.

Vi mødes på terrassen og må dække bord med eget porcelæn fra kl. 17:00. Maden regner vi med er færdig ca. kl. 18.00 og der vil være mulighed for at købe øl, vin og vand i baren. Efter maden hygger vi og danser, til musik på vores anlæg.

Wir treffen uns auf der Terrasse und dürfen den Tisch abdecken 17:00 mit eigenem Geschirr. Wir erwarten, dass das Essen um ca. 18.00 Uhr, fertig ist und es ist möglich, Bier, Wein und Sprudel in der Bar zu kaufen. Nach dem Essen haben wir Spaß und tanzen zu Musik aus unserer Anlage.

We meet on the terrace and must set the table with our own china from 17 pm. We expect the food to be ready approx. at 18 pm and it will be possible to buy beer, wine, and water in the bar. After the meal we party, have fun and dance.



## Menu

2 slags kød  
Flødekartofler



## Menu

2 Fleischsorten  
Rahmkartoffeln



## Menu

2 types of meat  
Creamed potatoes



Samt at vi alle skal tage diverse tilbehør med til et fælles tilbehørsbord som passer til det antal personer man kommer. (ex. brød, salat, sauce mv.) samt at vi får is og frugt til dessert

Außerdem bringen wir diverser Zubehör für einen gemeinsamen Zubehörtisch passend zur angemeldeten Personenzahl mit. (z.B. Brot, Salat, Soße etc.) sowie Eis und Obst zum Nachtsch

And that we all must bring various accessories to a common accessories table that fits to the number of people you come. (e.g., bread, salad, sauce, etc.) and that we get ice cream and fruit for dessert.

Prisen for dette dejlige måltid er **125.-** pr. person. Tilmelding sker ved indbetaling på **MobilePay 69503** (skriv navn + pinse på indbetalingen). Man kan også tilmelde sig ved lejrchefen, tilmelding er først gyldig når man har betalt. Sidste frist for tilmelding er den. 19 maj kl. 12.00.

Der Preis für dieses Festmahl beträgt **DKK 125** pro Person. Anmeldung und Bezahlung spätestens am 19. Mai um 12 Uhr in der Rezeption. Die Anmeldung ist erst nach erfolgter Zahlung gültig.

The price for this lovely feast is **DKK 125** per person. Registration and payment no later than May 19<sup>th</sup> at 12 noon at the reception. Registration is only valid after payment has been made.

Vi glæder os til at se jer  
hilsen fra festudvalget

Wir freuen uns Euch zu sehen  
Liebe Grüße die Party Auswahl

We look forward to seeing you.  
greeting from the party committee

